
 

 

Demoex årsmöte 2003 (ojusterat protokoll) 
 

1. Till mötesordförande valdes Einar Spetz, till sekreterare valdes Parisa Molagholi. 
 
2. Till justeringsmän valdes Suzanne Wester samt Josefin Åman. 

 
3. Mötet var behörigen utlyst och därmed godkänt. 

 
4. Styrelsens verksamhetsberättelse. 

Per Norbäck berättade om årsmötet 2002, en kort tillbakablick över året som gått. T.ex. om de 
förbättringar som gjorts på hemsidan sedan dess och hur Demoex marknadsförde sin 
valkampanj etc. Per tog även upp litegrann hur den första röstningen gått och vad som hänt på 
fullmäktiges möten sedan Demoex tog ett mandat.  
 
Annika Norbäck gav årsmötet en ekonomisk redovisning över året som gått. Demoex intäkter 
år 2002 bestod av 10 000 kronor. Detta var medlemsavgifter. De utgifter Demoex hade, var 
främst för att finansiera valkampanjen. Utgifter för flyers, t- shirts etc. År 2002 hade Demoex 
skulder på 7746, 34 kronor till Vivarto och familjen Norbäck. Skulden är dock betald nu. 

 
5. Revisionsberättelse styrkt av Elina Kacevska. 
 
6. Verksamhetsberättelse och ekonomisk redovisning godkänd. 

 
7. Årsmötet har beviljat styrelsen ansvarsfrihet för år 2002. 

 
8. Justering av stadgarna. 

Tre justeringar valdes att göra av stadgarna. 
Den första gällde förändring av mål. Det nya målet lyder: 

•  Målet är att vara minst 100 medlemmar innan 2003 års slut. 
 
Den andra justeringen gäller omröstningen. Den nya formuleringen lyder: 

•  Omröstning sker innan fullmäktigemöten. Röstningen avbryts 24 timmar innan mötet 
börjar. Resultatet sammanställs och presenteras på hemsidan. 

 
Den tredje justeringen gäller medlemsavgiften. Den nya formuleringen lyder 

•  Medlemsavgiften fastställs på årsmötet. 
 
Då det gäller den tredje justeringen om medlemsavgiften, så diskuterades det på årsmötet 
huruvida Demoex skulle ha kvar samma medlemsavgift som tidigare, eller om denna skulle 
ändras. Efter omröstning på årsmötet, fann Demoex  som följer: 
 
Demoex medlemmar skall ha möjlighet att välja mellan en fast medlemsavgift eller en 
årsavgift.  
 

  De nya avgifterna är: 
 
Fast avgift: 400 kronor för förvärvsarbetande 
                   150 kronor för icke förvärvsarbetande 
 
Årsavgift:  100 kronor för förvärvsarbetande 
         50 kronor för icke förvärvsarbetande 
 
Förslagen bifalles och godkännes av årsmötet. 

 
  Fastställande av två punkter: 

•  De beslutade stadgeförändringarna skall inte gälla medlemmar sen tidigare. 
•  Systemen skall gå att byta mellan, men man kan medlemmen kan ej tillgodoräkna sig 

tidigare inbetalda medlemsavgifter. 
 



 

 

9. Linnea anser att vi bör engagera fler medlemmar, visa dem vilka möjligheter som finns då 
man är medlem i Demoex, även dra igång en kampanj för att värva nya medlemmar.  
 
Efter diskussion beslutar årsmötet att Per Norbäck är ansvarig för att lägga upp frågan på 
hemsidan, samt att diskussion kring hur kampanjen skall gå till, ska föras på hemsidan. Där 
ska det även gå att diskutera hur kampanjen i fråga skall finansieras.  
 

10. Mikael tycker att Demoex skall delta i The Stockholm Challenge. Det är en tävling för IT- 
projekt som satsar på demokrati.  
Efter omröstning finner ordföranden att årsmötet beslutat att delta i tävlingen. 
Årsmötet bifaller Per Norbäck som ansvarig för försöket. 

 
11. Bidrag till tävlingen ”Folk och Makt”. 

De bästa bidragen delas ut till samtliga riksdagsledamöter på cd- rom. 
 

12. Val av styrelse och ordförande. 
Linnea och Josefin sitter kvar i styrelsen. 
Årsmötet bifaller Einar Spetz och Eva Röjas som nya styrelsemedlemmar. 
Annika Norbäck återväljes till kassör. 
Per Norbäck återväljes till ordförande. 
 
Den nya styrelsen får bifall från årsmötet. 
 

13. Skall någon aktivt söka bidrag till Demoex? 
Årsmötet beslutar att om någon känner sig manad, så är det bara att söka. Men innan bidrag 
sökes, skall förslaget läggas ut för omröstning på hemsidan. 

 
14. Utvärdering av Net Conference av Anders Fajersson. Han berättar om en enkät som 

medlemmarna har fått fylla i på hemsidan. Undersökningen lägges till handlingarna. 
 

15. Folkrörelsen i Sverige. Per Norbäck berättar litegrann om att han varit i kontakt med en man 
som dragit igång ett liknande demokratiprojekt. Det vore bra om vi kunde samla alla e- 
demokrater. Kanske en rikstäckande konferens sommaren 2004? 

 
16. Utgår. 

 
17. Internutbildning och arbetsfördelning. Per Norbäck tycker att vi måste försöka automatisera 

delar av medlemsregistrationen. Han känner även att han behöver hjälp av någon med detta, 
då det tar lång tid. Per anser även att vi bör ha någfon slags internutbildning för att lätta på 
arbetsbördan för de som sitter mest med hemsidan etc. Årsmötet bestämmer att ta upp frågan 
på hemsidan och ta beslut gällande den där.  

 
18. Grattis på ettårsdagen Demoex!! 

 
19. Mötet avslutas. 


